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Zápisnica z 8. zasadnutia Výboru Mestskej časti 5 (VMČ 5) zo dňa 15.02.2024 

 

Prítomní:  Holeček Jaroslav  

       Krištofík Miloš 

       Mráz Rastislav 

Praženka Marián         

Šoganová Jana 

Ospravedlnení: Galia Matúš  

  Kováč Martin 

Vavrová Tatiana  

Puschenreiter Marcel 

Neprítomní:  Hric Stanislav 

Hostia:   8 občanov z MČ 5 v zmysle prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

2. Informácia o odpovediach na požiadavky a o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

3. Žiadosť o stanovisko VMČ 5 Trnava – juh k prenájmu spádového ihriska na Limbovej ulici  

4. Rôzne 

5. Prijatie uznesení a záver      

 

K bodu 1 - Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

P. Holeček, predseda VMČ 5, privítal všetkých prítomných členov VMČ 5 a predstavil program 

zasadnutia. Navrhnutý program bol schválený 

Hlasovanie o programe zasadnutia: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

K bodu 2 - Informácia o odpovediach na požiadavky a o plnení uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí 

Prítomní členovia prešli zaslané odpovede z MsÚ k požiadavkám z predošlých zápisnice: 

• nevhodnosť osadenia plastovej dlažby pre nevidiacich na nových betónových chodníkoch po 
rekonštrukcii parkoviska na Golianovej ul. 12.  

o z odpovede MsÚ: Prvotné osadenie bolo vykonané s nedostatočným nalepením a 
vzhľadom na vytváranie nerovností bola dňa 17.12.2023 vykonaná náprava. Na 
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uvedené práce sa vzťahuje, tak ako aj na celé dielo, päťročná záruka. V jarných 
mesiacoch bude vykonaná obhliadka a v prípade zistenia chýb bude realizátor 
uvedeného parkoviska vyzvaný na ich odstránenie v záručnej dobe. 

 

• problém prejazdu áut po bočnom chodníku pre peších na Golianovej 57.  
o z odpovede MsÚ: V prípade zistenia páchania priestupku je potrebné kontaktovať 

tiesňové linky polície 158 (Policajný zbor SR) alebo 159 (Mestská polícia), policajti sú 
povinní porušenie zákona sankcionovať, pričom telefonické oznámenie môže byť 
anonymné. Zároveň zastávame názor, že nie je vhodné zamedzovať vjazd vozidiel na 
chodník mechanicky napr. zábranou, regulačným stĺpikom a podobne vzhľadom 
k pripravovanej revitalizácii, ako aj že takáto zábrana by tvorila prekážku chodcom. 
 

• revitalizácia vnútroblokov na sídlisku Linčianska.  
o z odpovede MsÚ: Projektová dokumentácie pre stavebné povolenie a realizáciu k 

investičnej akcii „Revitalizácia verejných priestranstiev v rámci obytného súboru Gen. 
Goliana“ bola odovzdaná. Budú spustené vyjadrenia k projektu a následne po získaní 
vyjadrení bude podaná žiadosť o stavebné povolenie. 

o Prítomní občania vyjadrili veľkú nespokojnosť so zdĺhavým procesom revitalizácie 
vnútroblokov. Až do doby revitalizácie žiadajú opravu jestvujúcich lavičiek a herných 
prvkov tak, aby sa zamedzilo úrazu detí a dospelých. 
 

Hlasovanie o prijatí záverov k návrhu občanov: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 

 
 

• nespokojnosť so zberom spadnutých listov v celej mestskej časti Trnava-juh.  
o odpoveď MsÚ: Zber lístia v predmetnej mestskej časti zabezpečuje príspevková 

organizácia Mestské služby mesta Trnava. V jesennom období 2023 z dôvodu 

nepredvídateľných a zároveň nepriaznivých poveternostných podmienok, nebolo 

možné vykonať zber lístia v rozsahu, v akom bolo potrebné (t. j. lístie neopadávalo 

postupne, ale bolo ešte na konci mesiaca november v značnej miere na stromoch, po 

jeho opadnutí prišli daždivé a následne mrazivé dni vrátane snehu, takáto situácia 

z dôvodu zľadovatenia neumožňuje strojový zber a organizácia MSMT z kapacitných 

dôvodov – nedostatok pracovníkov vykonávajúcich ručný zber, nestihla vykonať zber 

v potrebnom rozsahu). Ochladenie na konci novembra si vyžiadalo prechod do zimnej 

pohotovosti, ktorá takisto obmedzuje niektoré činnosti ako zametanie, zber lístia 

a pod. Mestské služby mesta Trnava sa napriek prebiehajúcej Zimnej údržbe neustále 

usilujú o zber lístia (strojovo i ručne) a to najmä počas priaznivých/slnečných dní, preto 

Vás chceme poprosiť o trpezlivosť. Úplné dočistenie bude vykonané v jarných 

mesiacoch, no i to sa bude odvíjať od vývoja počasia, ktoré bohužiaľ nevieme nijako 

ovplyvniť. V nasledujúcich rokoch sa bude mesto snažiť o efektívnejší a včasnejší zber 

lístia, no v miere, v akej to bude počasie umožňovať. 

o I k tomuto bodu prítomní občania a členovia VMČ 5 vyjadrili veľkú nespokojnosť. Na 

sídlisku Linčianska sa so zberom lístia začalo asi na 60% plochy, no v uliciach 

s rodinnými domami (hlavne na Tulipáne) zber lístia nebol realizovaný 

 

 

• žiadame mesto o informáciu, ako bude do budúcnosti zabezpečené odtiahnutie nefunkčných 
vrakov vozidiel na území mesta Trnava  
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o z odpovede MsÚ: Mestský úrad, odbor komunálnych služieb pripravuje rámcovú 
dohodu s touto spoločnosťou, ktorá bude i naďalej zabezpečovať odstraňovanie 
vozidiel z verejného priestranstva. 

o Stanovisko VMČ 5: VMČ 5 bude situáciu ďalej monitorovať a vráti sa k tomuto bodu 
na májovom zasadnutí 
 
Hlasovanie o prijatí stanoviska: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 

 
 

• Členovia VMČ 5 na základe žiadosti občanov a po obhliadke ulíc žiadajú do plánu opráv 
povrchu ulíc , príp. chodníkov pre rok 2025 zaradiť ulice Astrová, Ostravská a Bočná  

o z odpovede MsÚ: Oprava povrchu vozoviek na uliciach: Astrová, Ostravská a Bočná – 
na uvedených uliciach vykonáme obhliadku, na základe ktorej bude možné určiť rozsah 
prác a výšku finančných prostriedkov potrebných na krytie realizácie, ktoré predložíme 
vedeniu mesta na posúdenie. Bude záležať na možnostiach rozpočtu mesta a priorít 
na úseku dopravy, v akom časovom horizonte príde k oprave, resp. rekonštrukcii 
vozoviek na uvedených uliciach.    

o Stanovisko VMČ 5: Členovia VMČ 5 sa dohodli, že v mesiaci marec vykonajú 
v mestskej časti 5 obhliadku kritických ciest a chodníkov, na ktorú pozvú 
i kompetentného zástupcu mesta. K tomuto predseda VMČ požiadal členov výboru, 
aby si predbežne vytypovali cesty a chodníky, ktoré sa nachádzajú v najkritickejšom 
stave a tieto potom spoločne posúdime a dáme vyjadrenie mestu. 
 
Hlasovanie o prijatí stanoviska: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

• cyklotrasu na Vajslovej ulici vybudovať až od Vlárskej ulice po Mikovíniho ulicu a ďalej do 
Modranky, a aby sa Vajslova ulica od Vlárskej po Tamaškovičovu ulicu ponechala pre 
parkovanie vozidiel rodinných domov a obyvateľov obytného domu na Tamaškovičovej ul. 
6, ktorí inak nebudú mať parkovacie miesta.  

o z odpovede MsÚ: V marci 2023 bolo zadanie aktualizované a upravené tak, že 
segregovaná cyklotrasa s chodníkom vedie od ulice Vlárska po Mikovíniho. Od ulice 
Tamaškovičova po ulicu Vlárska bude koridor riešený formou bicyklovej cesty 
a rekonštrukcie cestného telesa. 

o  Stanovisko VMČ 5: K tomuto bodu sme na zasadnutie pozvali p.Ing.arch. Horvátha, 
ktorý sa, žiaľ, zasadnutia nezúčastnil. Bolo dohodnuté, že ho požiadame o osobitné 
stretnutie a pozveme tiež na budúce zasadnutie VMČ 5. 

 

• Členovia žiadajú informovať o stave vyhlásenia nového VO na montovaný parkovací dom na 
Ulici gen. Goliana  

o z odpovede MsÚ: V súčasnosti sa pripravuje na podpis zmluva o dielo s Ing. Olerínym 

(MP Consulting, Kunice, ČR) na súčinnosť v rozsahu úpravy zadania (súťažných 

podkladov) a tvorby zmluvných podmienok pre výber projektanta štúdie 

a dokumentácie pre územné rozhodnutie. Následne bude vyhlásené verejné 

obstarávanie pre výber projektanta štúdie a dokumentácie pre územné rozhodnutie. 

Po vydaní územného rozhodnutia na základe vypracovanej PD bude vyhlásené verejné 

obstarávanie pre výber zhotoviteľa stavby, ktorý si vo svojej réžii zabezpečí 

projektanta projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie s podrobnosťou 

realizačného projektu, vrátane vybavenie stavebného povolenia. 
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• Nedoriešená zostala tiež úloha z minulých zasadnutí, kde p.Krištofík a p. Praženka žiadali 
o zmenu a prekreslenie odbočovacích pruhov na Tamaškovičovej ulici. Pán Krištofík vyvolá 
k tejto požiadavke stretnutie s vedúcim odboru dopravy p.ing.Drobným. 

 

K bodu 3 - Žiadosť o stanovisko VMČ 5 Trnava – juh k prenájmu spádového ihriska na Limbovej 

ulici  

MsÚ Trnava požiadal VMČ 5 o stanovisko k možnosti prenájmu spádového detského ihriska, prípadne 

aj o stanovenie podmienok prenájmu spádového ihriska na Limbovej ulici , kde nájomca Besst s.r.o. 

Trnava požiadal o predĺženie nájmu predmetného ihriska. Keďže žiadosť o predĺženie doby nájmu 

nebola Mestu Trnava doručená v lehote podľa príslušných ustanovení zmluvy, nie je možne dobu 

nájmu automaticky predĺžiť o päť rokov ako bolo dohodnuté., ale predmetná žiadosť musí byť 

posudzovaná ako nová žiadosť.  

Členovia VMČ 5 po diskusii prijali k žiadosti nasledovné stanovisko: 

• VMČ 5 doporučuje so spoločnosťou Besst s.r.o. Trnava uzatvoriť novú zmluvu o prenájme 

za nových zmluvných podmienok. Konštatoval, že škola k svojej výchovne-vzdelávacej 

činnosti potrebuje športový areál a areál potrebuje trvalú údržbu a starostlivosť 

• Do zmluvy doporučuje VMČ 5 doplniť príp. v nej upraviť: 

o  v bode 3a) zaslanej zmluvy upraviť kosenie trávnatých plôch najmenej 5 (päť)- krát 

ročne príp. viackrát podľa potreby, hrabanie lístia, čistenie plôch zelene (zber 

odpadkov);  

o  v bode 3b) bežná údržba športových povrchov: umývanie pryžových podkladov 

tlakovým čističom 2 (dva)- krát ročne, odburiňovanie - dokladovať zaslanou 

fotodokumentáciou o realizácii.  Prehrabávanie antukových povrchov doporučujeme 

v zmluve neuvádzať, pretože sa tam nenachádzajú. 

o  do zmluvy doporučujeme jasne napísať sankcie v prípade nerealizovania 

dohodnutých činností 

o  v ďalších zmluvných bodoch doporučujeme zvážiť potrebu využívania areálu zo 

strany ZŠ na Gorkého ul., nakoľko táto ZŠ má dnes už vybudovaný svoj športový areál 

• Zároveň žiadame Mesto Trnava o zaslanie finálneho návrhu zmluvy 

• Hlasovanie o stanovisku k žiadosti: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

K bodu 4 - Rôzne   

• Na 2. zasadnutí VMČ 5 vo februári 2023 sme žiadali o informáciu premeny zrušených 

pôvodných stojísk kontajnerov  na parkovacie miesta. Keďže doteraz bolo s prácami iba 

začaté, žiadame o informáciu, v akom štádiu realizácie sa prestavba nachádza a kedy bude 

predmetná prestavba dokončená.    

Hlasovanie o žiadosti: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

• P. Krištofík predniesol do diskusie otázku výstavby cyklistického koridoru na ceste 1.triedy na 

Bratislavskej a Stromovej ul.. Keďže k uvedenej úprave nevedel nikto z prítomných poskytnúť 

informáciu, žiadame Mesto Trnava o informáciu k stavu predmetného zámeru vybudovať na 

spomínaných uliciach cyklistický koridor. 

Hlasovanie o žiadosti: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 
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• VMČ požaduje osadenie kvetináčov od chodníka za novovybudovaným parkoviskom na ul. 

Gen. Goliana 12 z dôvodu parkovania áut na zeleni. Je vhodné tento priestor upraviť, nakoľko 

sa tam nachádza ujazdený materiál. Sme názoru že po rekultivácii a založení 

trávnika, zamedzení vstupu a spustení parkovacej politika sa tam už parkovať nebude. 

• Hlasovanie o žiadosti: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

 

• Prítomní občania požiadali: 

o o opravu cesty (jamy) na ul.Vlárskej smerom z Bulharskej ul. na Nitriansku cestu 

o o informáciu, v akom štádiu je doplnenie herných prvkov na detskom ihrisku pri 

Mama klube na Limbovej ul. 

o vyjadrili opätovne nespokojnosť s počtom a kvalitou kosenia zelených plôch na 

sídlisku Linčianska zo strany mesta a firmy, ktorá kosenie realizuje 

o požiadali o informáciu, v akom štádiu sa nachádza projekt „južného obchvatu“ 

o  pri zavedení parkovacej politiky na sídlisku Linčianska zvážiť zjednosmernenie 

Kozáckej ul. od ul.Fr.Kráľa po Tamaškovičovu ul. 

o  Požiadali o informáciu, či mesto uvažuje s vybudovaním riadnej cesty na 

ul.Zelenečská za obytnými domami 61-81 

o  požiadali o informáciu, či mesto má vypracovanú analýzu príčin vytápania domov vo 

Vajslovej doline a ako plánuje vyriešenie tohto dlhotrvajúceho problému 

o  na vjazde k obytnému domu na Tamaškovičovej ul.6 vzhľadom na nedostatok 

parkovacích miest pre obyvateľov obytného domu (chýba 17 parkovacích miest pri 1 

vozidle na byt) osadiť dopravné značenie Zákaz vjazdu s dodatkovou tabuľou 

Dopravnej obsluhe vjazd povolený 

o  P.Krištofík opätovne v mene občanov ul.Coburgova požiadal o opravu výtlkov cesty 

na ul.Stromová pri výjazde z ul.Coburgova a o vybudovanie bezpečného prechodu 

pre chodcov z tohto trojuholníka smerom na ul.9.maja. 

o  p.Krištofík v mene občanov ul.Coburgova požiadal o možnosť pomenovania 

ul.Coburgova iba po začiatok areálu bývalej TAZ-ky a celý areál bývalých TAZ 

premenovať na ul.Strojárenská. Tým sa odbremení pohyb vozidiel po ul.Coburgova, 

pretože navigačný systém Google naviguje vozidlá do areálu práve po Coburgovej ul., 

ktorá svojou šírkou a konštrukciou nezodpovedá takémuto dopravnému zaťaženiu  

Hlasovanie o žiadostiach občanov: za: 5; zdržal sa: 0; proti: 0 

 

• Občania požiadali o uverejnenie termínov zasadnutí VMČ 5 v r.2024 na vývesných tabuliach 

mestskej časti 5. P.Holeček požiada členov výboru MČ 5, zodpovedných za vývesné tabule, 

o uverejnenie tejto informácie na predmetných tabuliach. 

 

K bodu 5 - Prijatie uznesení a záver      

P. Holeček zosumarizoval prijaté uznesenia a odporúčania. Poďakoval všetkým členom a prítomným 

hosťom za účasť na zasadnutí. 

Budúce riadne zasadnutie VMČ 5 sa bude konať dňa 02.mája 2024 o 18.hod. 

 

Zápisnicu napísal: Jaroslav Holeček 


